

# Møtereferat

**Møte:** AU Nord - Teams  
**Tid/Sted:** Torsdag 28. januar kl 11.30 – 14.00  
**Til stede:** Svein Slåtsveen, Tone Rubach, Bjørn Arne Skoglund, Håvard Knygh, Ragnhild Engan, Fred Tore Fagereng, Jørn Gunnar Ellingsen (vara for Bente Børsheim) Merethe Sund, Pål-Kenneth Løvås og Magne Trondmo. Trine H. Vaag på sak 5  
**Forfall:** Bente Børsheim  
**Kopi til:** Vara AU og Tor Olav Brandtzæg  
**Referent:** Magne Trondmo

Malvik 03.02.2021

Sak nr.	Emne	Ansvar
1	<b>Orientering fra styret</b>	

Merethe orienterte fra styremøtet 20-21. januar.

- Korona - Steinkjer og Tønsberg
- Rødt kjøtt – indeks 122
- Hvitt kjøtt – indeks 142 (også egg)
- EMV tar fortsatt andeler. Gjøres konkrete tiltak
- Kylling. Rema forlanger at alle kyllingprodukter i Rema skal komme fra Hubbard-hybriden.
- Turmatkonseptet er noen uker forsinket. Coop har 1. prioritet
- Industri – harde prioriteringer mht. forsyningsplikten.
- Under målet på leveringsgrad
- Antall transportselskaper ned fra ca 50 til 15.
- Totalmarked - lagt til grunn Coronaeffekt fram til sommeren i prognosene
- Lite Halal tilgjengelig – må muligens importere fra Island
- Ligger an til overskudd av egg til høsten. Føtidsslakting.
- Jordbruksforhandlingene
- Rapport samling gris på Østlandet. Ingen avgjørelse i styret før i mars/april.
- Vedtektsendringer.
  - Høringsmøter
  - Litt om hva det innebærer

Spørsmål/kommentarer:

- Hvordan jobber Nortura/styret i f.t. jordbruksforhandlingene?

---

## 2 Orientering fra Medlem/Tilførsel

Pål-Kenneth orienterte.

- Produksjon/slakting/skjæring på det jevne
- Underskudd på fødingsdyr før jul, har snudd seg – lite overskudd nå. Det er bra!
- Innføring SAP livdyr. Noen utfordringer, men går greit.
- Tilførselskampanjen
  - Jobbes godt. Bl.a. ut mot produsenter som leverer andre varemottakere – flere som viser interesse.
- Prosessen rundt Målselv. Mye diskusjon i media og sosiale media.

---

## 3 Orientering fra fagutvalg/ansvarskretser/landbruksråd

Fred Tore (storfe)

- Ikke hatt møte i Fagutvalg storfe på en god stund.
- Ikke hørt noe fra kretsene

#### Bjørn Arne (egg)

- Møte 12. des
- 2020 var et ganske bra år
- Ligger an til økt egglager fra påske og utover – førtidsslakting
- Fugleinfluensa – beredskapsplaner mm.
- Eggkontrollen – tiltak for å øke oppslutningen
- Utfordring med fjørdrakt
- Stille fra ansvarskretser

#### Ragnhild (småfe)

- Møte 14. des
- Jordbruksforhandlingene
- Lam i turmatproduktene
- 3d-kamera på slakteriene aktuelt?
- Stille fra kretsene

#### Håvard

- Fra Hattfjelldal – hvorfor ikke Nortura kan levere skinke/bacon til smøreosten til Tine?

#### Tone

- NN landbruksråd prøver å få til en "lavterskel" konferanse – med alle aktører. Få Nord-Norske aktører til å benytte Nord-Norske råvarer.
- Kronikk fra Birger
- Satsing på F&U-arbeid
- Temaer som går igjen i f.t. eierne – svineproduksjonen, utvikling småfe, NN-trekket

#### Jørn Gunnar/Merethe (gris)

- Fagutvalget har jobbet med innspill til jordbruksforhandlingene

#### Svein

- Stille fra kretsene

#### Spørsmål/kommentarer:

- Hva spilte fagutvalg egg inn i forbindelse med jordbruksforhandlingene?

---

#### 4 **Ang utredning av fremtidig pølse- og kjøttdeigproduksjon ved Nortura Målselv**

**AU** diskuterte prosessen som pågår, samt hva AU kan/bør bidra med i tilknytning til dette.

- Etterlyser mer i f.t. å få de tillitsvalgte involvert/informert rundt det som skjer ved Nortura Målselv. Ikke optimal informasjonsflyt.
- En del av svarene på Q&A var ikke spesielt gode
- NN landbruksråd prøver å få til en "lavterskel" konferanse – med alle aktører. Få Nord-Norske aktører til å benytte Nord-Norske råvarer.
- Det blir eiermøter rettet mot alle eiere i Nord-Norge over helga, der Svein Inge vil orientere.
- Det er viktig å presisere at det ikke er noe som er avgjort
- AU må være flinke til å svare ut der det anses nødvendig
- Hva kan vi bruke Målselvanlegget til? Mange tidligere forsøk på ulike konsepter har blitt stoppet.
- Vi må få til en utredning som går på "hva kan vi få til i Nord". Hva kan vi produsere? Hva er det marked for? Hvordan kan det distribueres? Osv.

- Ingen selvfølge at dette blir gjort – dette er noe vi må kreve.
- AU må starte en jobb rundt dette – hva man kan bruke Målselv-anlegget framover.
  - Det er ikke snakk om et forsøk på å "stoppe" utredningen som pågår.

AU

---

## 5 Gjennomgang av utkast til to brev

Styreleder Trine H. Vaag deltok på denne saken

### a) Brev til fagutvalg storfe

- Brevet ble gjennomgått. Et par små justeringer. Sendes fagutvalget

### b) Brev til styret

- Utkastet til brev inneholder mange ulike elementer
- AU er ikke helt samstemte om hvor vidt alle disse elementene bør inngå i brevet
- Skal man få gjort noe i f.t. Nord-Norgestrekket, er det viktig med et grundig forarbeid. Det er derfor ikke sikkert dette punktet bør inkluderes i brev til styret
- AU tar opp saken til videre drøfting i neste møte.

---

## 6 Kretsmøtene

Magne orienterte om status

- Til sammen 8 digitale møter i Nord-Norge – mange kretser med fellesmøte
- Styremedlemmer i alle møtene, og repr fra konsernledelsen i mange
- [Naturlig at AU-medlemmene deltar i kretsmøtene der deres ansvarsretser er involvert.](#)
- Det vil være representant(er) fra Medlem/Tilførsel i alle møter
- Valgene gjennomføres digitalt i forkant. Lenke til valg sendes ut i uke 5.
- Magne vil ha møter med kretslederne i forkant – for å planlegge praktisk gjennomføring, bl.a. i f.t. møteledelse. Det er naturlig at det er en kretsleder som leder det enkelte møtet.
- Saker/spørsmål som er spilt inn i forkant vil formidles til styremedlemmer og/eller representanter fra adm. før møtene

Alle

---

## 7 Vårens RU-møte

AU ble enige om å avholde vårens RU-møte 18. mars kl 11.00.

Det er ønskelig å få styreleder med i møtet

I tillegg er det ønskelig å få med noen fra salg/markeds som kan utfordres i f.t.

- Markedsmuligheter i Nord-Norge
- Hvilket handlingsrom ligger det i f.t. distribusjon og samarbeid med Tine?

**Nærmere planlegging av RU-møte tas i AU sitt møte i februar**

---

## 8 Informasjonsflyt regionalt

Hvordan oppleves informasjonsflyten etter omorganiseringen i fjor vår? Både fra AU og adm sin side

Var tema i møte mellom ledere og nestledere i AU'ene og styreledere. Vest og Agro er misfornøyde.

**Utsettes til neste møte**

Spørsmål/kommentarer:

•

---

9 **Innkomne saker fra kretsene**

**Utsettes til neste møte**

Spørsmål/kommentarer:

•

---

10 **Ny giv i kretsarbeidet**

**Utsettes til neste møte**

Spørsmål/kommentarer:

•

---

11 **Representasjon på ulike årsmøter**

**Utsettes til neste møte**

Spørsmål/kommentarer:

---

12 **Møteplan vinter/vår 2021**

Magne hadde sendt et utkast i forkant av møtet

**Utsettes til neste møte**

Spørsmål/kommentarer:

---

13 **Reiseregninger**

**Utsettes til neste møte**

Spørsmål/kommentarer:

---

